
Motion till brf Nordmannens föreningsstämma 2025 

Motion angående bokningssystemet för våra gemensamma lokaler 

Anledningen till motionen är att vi har fått kännedom om att styrelsen har tagit ett eget 

beslut om att investera i ett helt nytt bokningssystem som är digitalt, till våra gemensamma 

lokaler; tvättstugan, övernattningslägenheten och föreningslokalen. 

Vi har inte fått någon indikation från styrelsen om att bokningssystemet inte fungerar.  

Eftersom det är något nytt som skall, enligt styrelsen köpas och installeras, så behöver det 

först finnas ett underlag där medlemmarna kan se hur behovet faktiskt ser ut och hur 

förändringen skulle påverka vårt boende. I underlaget ska det också framgå vilken kostnad 

det skulle medföra att förändra bokningssystemet, både initialt och över tid. 

Hur ser den reella prisbilden ut? Kostar det 2000 kr, 20 000 kr 200 000 kr per månad, per 

år? Hur ser den praktiska förändringen ut, till fördel för vem? 

I våra stadgar finns det inte någon behörighet om att styrelsen får ta egna beslut om nya 

investeringar, så därför behöver styrelsen arbeta fram ett förslag som läggs fram till 

medlemmarna på föreningsstämman att ta ställning till. 

Under 2024 har vi fortsatt att göra det viktiga underhållsarbetet som är budgeterat i 

underhållsplanen, och det är tacksamt att vi har haft den goda ekonomin till detta. 

Jag anser att det är av stor vikt att vi fortsätter att prioritera att använda våra befintliga 

pengar till underhåll, inte till nya installeringar. 

Mitt förslag är att styrelsens beslut om att köpa in ett helt nytt digitalt bokningssystem 

2025 hävs, och att vårt nuvarande bokningssystem kvarstår i befintlig form tills vidare.  

Jag föreslår föreningsstämman att besluta enligt förslaget. 

 

Motionen är skriven av  

Karin Sundbro, lgh 19 

Lund, 24 februari 2025 


